
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 
IFK Mariefreds Innebandysektion 

Datum: 2023-09-25 

Plats och ort: Hammarens IP, konferensrummet, Mariefred 

Närvarande: Fredrik Borgö, Marie Freij, Kerstin Furustig Charlotte Nothnagel och Micke Undhjem 

Frånvarande: David Norman 

 

§ 1 Mötets öppnande 
 Micke öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
  
  
§ 2 Avsägelse styrelseuppdrag 
 Micke avsäger sig uppdraget som styrelseledamot och ordförande med omedelbar verkan.  

 
Kvarvarande styrelseledamöter åtar sig att hålla ett enskilt styrelsemöte för att välja ny ordförande 
i styrelsen. 

  
  
§ 3 Ekonomi 
 Kerstin informerar: LOK-stödet på 18 000 kronor har inkommit och det finns för närvarande ca 

84 000 kronor på kontot. Sektionen har fått betala tillbaka en del kioskintäkter.  
 
Sektionsavgifterna ska betalas in till sektionen senast 31 oktober 2023. Samma avgifter som förra 
året och utskick om summorna via laget.se. 

  
  
§ 4 Övriga frågor 
 Informations- och diskussionspunkter: 

 
Spelarlistor 
Kerstin informerar om att alla lag måste skicka in sina spelarlistor till henne så att hon kan 
licensiera spelarna. 
 
Kioskrutin 
Information har gått ut från huvudstyrelsen om ny rutin för kiosken, där varje sektion har en egen 
QR-kod.  
 
Matchledare 
11 personer har anmält att de vill gå på utbildningen. Micke har frågat förbundet om utbildningen 
kan hållas här i Mariefred. För hemmasammandragen behöver vi tilldela domarna matcherna som 
de ska döma. Marie tar hand om denna uppgift. 
 
Unga ledare 
Klubbchefen Anette har hand om unga ledarna, samordnar och ser till att de får sin ersättning. 
Charlotte tar kontakt med Anette i frågan. 
 
Behov låneklubbor 
Charlotte skickar ut meddelande om att sektionen gärna tar emot klubbor, främst till bollskolan, 
genom laget.se och Facebook.  

  
§ 5 Nästa sammanträde 

Kvarvarande styrelseledamöter ser till att inom kort hålla ett styrelsemöte.   

  
§ 6 Mötets avslutande 
 Mötet förklaras avslutat. 

 


